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Kiitokset hankkeen selkeästä ja monipuolisesta esittelystä 7.5.  Monet allaole-
vista näkökohdista tulivatkin esille jo tilaisuudessa käydyssä keskustelussa ja 
tarkennamme näitä vielä seuraavasti: 
 

Kolmas jalkapallokenttä, joka ulottuu nykyisen asemakaavan pohjoispuolelle  
Kun pohjoispuolisen alueen suunnittelu on vasta alkamassa, emme pidä pe-
rusteltuna suunnittelun ulottamista edes alustavassa muodossa tälle alueelle. 

 
Pysäköinti 
 Ei varsinaisesti kuulu vihersuunnitteluun, mutta keskustelussa kävi selville, 

että nykytilanne on kestämätön eikä suunnitelmassa ole tätä mitenkään kor-
jatttu. Suunnitellut pysäköintipaikat ovat selvästi alimitoitettuja alueen toimin-
toihin nähden – vielä yllä mainittu mahdollinen kolmas jalkapallokenttäkin 
huomioon ottaen. Toiminnoille on suunniteltava riittävät pysäköintitilat tai mu-
kautettava toiminnot käytettävissä olevan pysäköintikapasiteetin mukaan. 

 
Ojarumpujen sijaan sillat 
 Alueen läpi kulkevaa purouomaa ei tule sulkea pitkiin rumpuihin, vaan vesiai-

hetta laajentaa mahdollisimman pitkällä matkalla.  Puutasojen välinen 50 met-
riä pitkä ojarumpu tulisi poistaa ja korvata 2-3 kauniilla puusillalla, joista levein 
olisi tarkoitettu talviladulle. Nykyisen jalkapallokentän eteläreunassa olevaa 
ojarumpua tulisi lyhentää 30 metriä tai poistaa, jolloin puistoraitti kulkisi myös 
tässä kohdin puron yli sillalla. Ojan asemesta tulisi todella puhua purosta, jos-
sa voisi elää palanen luontoa. 

 Tämän puron eteläosassa on kasvanut purolitukka, joka on Espoossa melko 
harvinainen ja kasvistomme oivallisimpia pohjavesivaikutuksen osoittajia ja 
saattaa kasvaa myös muistona hävinneestä lähteestä.  

 
Tulvat ja maaston korkeus 
 Nykyisen Turunväylän korkeus merenpinnasta on 4,8 metriä, ja tälle osuudelle 

nousi viime joulukuussa vesi yhdelle ajokaistalle. Mm. suunniteltu kolmas jal-
kapallokenttä on suunniteltu vain 4,7 m:n korkeudelle. Kun tulvahallinnan sa-
moin kuin alueen pohjoispuolella sijaitsevan varsinaisen vanhan Kirkkojärven 
asemakaavan suunnittelu on vasta alkamassa, urheilupuiston suunnittelussa 
tulisi ottaa huomioon riittävä maaston korkeus sekä tekeillä olevien suunnitel-
mien vaikutus. 
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